
 
 

 

 

PROTOKOLL 

fra styremøte 1/2016 i 

Nord-Norge Travforbund (NNTF) 

 

Tid: 

 

Torsdag 18.02.2016 kl. 2000 Sted: Telefonstyremøte 

Innkalt av: Mia Bremer 

Ordstyrer: Jan-Ottar Østring Referent: Mia Bremer 

Deltakere: Jan-Ottar Østring, Eva Kristine E. Bjørnstad, Bjørge Pedersen, Toralf Nystad, Erik K 

Jæger og Mia Bremer. Else Bersvendsen og Maren Berg Bustadmo hadde meldt 

frafall. 
 

  

   Sak 1 Gjennomgang av protokoll fra styremøte 7/2015  
Mia Bremer gjennomgikk protokollen og orienterte om stillingen/utfallet av de enkelte saker. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

Sak 2 Årsmelding 
Forslag til Årsmelding for 2015 ble gjennomgått. Styret tok opp enkelte ting som man ønsker tatt med i 
årsmeldingen. 

Vedtak: Med de tilleggene som styret ønsket, legges forslaget frem til Årsmelding for 2015 på 
generalforsamlingen. 

Sak 3 
og  
sak 4 

Regnskap 2015/Budsjett 2016 
Styret gjennomgikk regnskap og budsjett.  

Vedtak : styret inviterer tidligere forbundssekretær Ragnar Storå på styremøte i NNTF 4. 3 for å 
gjennomgå og justere budsjettet. Vi ber han om å delta på generalforsamlingen for å ta oss 
gjennom regnskapet og budsjett, og svare på eventuelle spørsmål om regnskapet.  

Sak 5 Ponniarbeidet 

Ponniutvalget savner ledere. Mia tar ringerunde i Ponniutvalget om hvem som blir ny leder. 
Styret har utarbeidet et brev om forbundets ønsker og tanker ihht ponnitrav og rekruttering. 

Vedtak: Brevet sendes til Totonor  

Sak 6 Folkehesten 
Nord-Norge Travforbund har kjøpt 20 andeler i Folkehesten Nord-Norge. De skal brukes bla til gevinster i 
ponnitravet. 

Sak 7 Grand Slam 
NNTF har søkt DNT om transportstøtte til Grand Slam turneringen. NNTF er tildelt inntil 120.000 kr i 
transportstøtte for bruk til Grand Slam løpene. Sportsjef i DNT Jan Hedrén ber om at vi beskriver hele turneringen 
med dato mm til DNT, slik at de får publisert dette. 

Vedtak: Styret utarbeider kriterier for transportstøtten og framlegger den på 
generalforsamlingen. Styret ber lagene skaffe sponsorer til Grand slam turneringen slik at man 
kan tildele høyere bonus/premier. 

Sak 8 Øvrig 
Harstad og Oppland Travlag har foreslått Liss Karin Sandvik som kandidat til DNT styre. 
Vedtak: Styret støtter nominasjonen og ber generalforsamlingen om å støtte hennes 
kandidatur. 

  

Mia Bremer 
Referent 

 


